

*Wednesday June 22 / mercredi 22 juin*

- **12:15pm Live** World Meeting of Families: Festival of Families in the Presence of the Holy Father
- **3:30pm** Rencontre Mondiale des Familles: Fête des familles en présence du Saint-Père

*Thursday June 23 / jeudi 23 juin*

- **11:30am** World Meeting of Families: Holy Mass presided over by Card. Farrell
- **12:30pm** Rencontre Mondiale des Familles: Sainte Messe présidée par le Card. Farrel

*Friday June 24 / vendredi 24 juin*

- **11:30am** World Meeting of Families: Holy Mass presided over by Card. De Donatis
- **12:30pm** Rencontre Mondiale des Familles: Sainte Messe présidée par Card.De Donatis

*Saturday June 25 / samedi 25 juin*

- **11:15am Live** World Meeting of Families: Holy Mass presided over by the Holy Father
- **3:30pm** Rencontre Mondiale des Familles: Sainte Messe présidée par le Saint-Père

*Sunday June 26 / dimanche 26 juin*

- **10:30am** Rencontre Mondiale des Familles: Angélus et mandat aux familles
- **12pm** World Meeting of Families: Angelus and Mandate to Families